
 
Aan de Voorzitter van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 
 
Middelburg, 13. Januari 2020  
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten van Zeeland jo. art. 151 
lid 1 PW van het de Statenleden VAN HOECKE en BOS, Forum voor Democratie (FVD) inzake 
het door of namens Zeeland ondertekenen van het ‘Schone Lucht Akkoord’.  
 
 
Hierbij verzoek ik u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde Staten 
van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze vragen. 
 
 
Toelichting: De leden van de FVD-fractie hebben via berichten in de media kennis genomen van 
het feit dat Nederlandse gemeenten, provincies en het Rijk vandaag het Schone Lucht Akkoord 
ondertekenen. Schone lucht is belangrijk. Het FVD staat dan ook voor een proper leefmilieu. 
Daarom willen wij ook dat biomassacentrales, die immers vervuilender zijn dan kolen- en 
gascentrales, worden gesloten, willen wij meer ruimte voor bos en zijn we voor luchtzuiverende 
dieselwagens.    
 
Vragen: 
 

1. Klopt het dat Gedeputeerde Staten hebben nagelaten Provinciale Staten te informeren over 
het ondertekenen van dit akkoord? En zo ja, waarom heeft u dit nagelaten te doen? 

2. Waarom zijn Provinciale Staten niet betrokken bij het ‘Schone Lucht Akkoord’? M.a.w. 
waarom is het akkoord niet inhoudelijk besproken in een commissie- of Statenvergadering? 

3. Zijn Gedeputeerde Staten bereid alsnog het ‘Schone Lucht Akkoord’ te laten zenden aan 
Provinciale Staten? 

4. Wat zijn de belangrijkste afspraken uit het akkoord waaraan de Provincie zich heeft 
verbonden? 

5. Wij lezen in meerdere nieuwsuitingen dat: “het Rijk trekt voor het akkoord 50 miljoen euro 
uit in de periode 2020-2023 uit het Infrastructuurfonds, gemeenten en provincies nog eens 
tientallen miljoenen.” Kunnen Gedeputeerde Staten ons informeren hoeveel geld er in totaal 
vanuit Zeeland beschikbaar wordt gesteld en welke posten in de begroting van 2020 
gerelateerd zijn aan het “Schone Lucht Akkoord”? 

6. Onderschrijven Gedeputeerde Staten dat de Europese (= Europese Unie (EU)) 
milieunormen "een ondergrens" moeten worden zoals de ondertekenaars van het akkoord 
hebben laten optekenen in diverse persuitingen? En zo ja, waarom willen Gedeputeerde 
Staten dan dat Nederland zich in dit dossier als Einzelgänger opstelt binnen de EU? 

 
In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfractie van het Forum voor Democratie, 
 
VAN HOECKE Eelco; 
BOS Martin. 
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